
KDO/CO + NĚKDO/NĚCO + NIKDO/NIC

NOM. KDO CO Kdo je to? Kdo je tvůj učitel? Co je na stole? Co to je? Co vás bolí?

GEN. KOHO ČEHO Koho se bojíš? U koho bydlíš? Vedle čeho je škola? Bez čeho
nemůžeš žít?

DAT. KOMU ČEMU Komu telefonuješ? Ke komu jdeš? Díky komu jsi dostal tu práci?
Kvůli čemu jsi smutný? Čemu nerozumíš?? Proti čemu protestuje?

ACC. KOHO CO Koho hledáte? Pro koho je ta káva? Koho nemáš rád? Co piješ?
Na co čekáš? Na co se díváš? Co si dáte? Na co zemřel váš otec?

LOC. KOM ČEM O kom mluvíš? O čem diskutujete? Po čem ta bolest přešla?
Při čem to bolí?

INST. KÝM ČÍM S kým jdeš do kina? S kým se Petr oženil? Čím nemůžete hýbat?
Čím píšeš? S čím se léčí tvoje babička? S čím potřebujete pomoct?

INTERROGATIVE INDEFINITIVE (NĚ) NEGATIVE (NI)

NOM. KDO CO NĚKDO NĚCO NIKDO NIC Vidíš něco? - Nic nevidím!

GEN. KOHO ČEHO NĚKOHO NĚČEHO NIKOHO NIČEHO Bojíš se něčeho? - Ničeho!

DAT. KOMU ČEMU NĚKOMU NĚČEMU NIKOMU NIČEMU Ničemu nerozumím.

ACC. KOHO CO NĚKOHO NĚCO NIKOHO NIC Dáte si něco? - Nic nechci.

LOC. KOM ČEM NĚKOM NĚČEM NIKOM NIČEM Mluvíte o někom z univerzity?

INST. KÝM ČÍM NĚKÝM NĚČÍM NIKÝM NIČÍM S nikým nebudu mluvit.
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